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UCHWAŁA NR Z / 129 / 2023    

ZARZĄDU DZIELNICY III PRĄDNIK CZERWONY 

z dnia 19 lipca 2023 r. 

 

w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenia do Budżetu Miasta Krakowa oraz do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego pn.: „Kompleksowa 

modernizacja Smoczego Skweru przy ul. Klimka Bachledy wraz                                         

z nasadzeniami zieleni wysokiej”, do realizacji w latach 2024 – 2025. 
 

 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały nr XCIX/1497/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 

12 marca 2014 r. w sprawie organizacji i zakresu działania Dzielnicy III Prądnik Czerwony                

w Krakowie (Dz. Urz. Woj. Małopolskiego z 2021 r. poz. 6697) oraz uchwały nr III/22/2019 

Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 3 stycznia 2019 r. w sprawie upoważnienia dla 

Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony, Zarząd Dzielnicy III Prądnik Czerwony uchwala,                

co następuje: 

 

§ 1.  Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa o wprowadzenie do 

Budżetu Miasta Krakowa oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego                  

pn.: „Kompleksowa modernizacja Smoczego Skweru przy ul. Klimka Bachledy wraz                                       

z nasadzeniami zieleni wysokiej”, do realizacji w latach 2024 – 2025. 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy III  

Prądnik Czerwony 

      Piotr Moskała 
 

UZASADNIENIE:  

 Uchwałę podejmuje się zgodnie z kompetencjami statutowymi Rady Dzielnicy III 

Prądnik Czerwony w Krakowie. Smoczy Skwer przy ul. Klimka Bachledy cieczy się bardzo 

dużym zainteresowaniem wśród mieszkańców z Dzielnicy III Prądnik Czerwony. Duża część 

urządzeń jest bardzo mocna wyeksploatowana oraz nie spełnia obowiązujących przepisów                   

i standardów. Ponadto zieleń wokół placu zabaw jest w bardzo złym stanie oraz gatunki drzew 

są źle dobrane, co powoduje, że plac zabaw nigdy nie będzie zaciemniony, stąd pilna potrzeba 

nasadzeń wysokich drzew. 


